

HKTDC Hong Kong Electronics Fair 2015 (Spring Edition)



香港貿發局香港春季電子產品展 2015

Highlighted Products 焦點產品

(Information provided by exhibitors 資料由參展商提供)

Photo Download 圖片下載：http://filesharing.tdc.org.hk/hktdc/download.php?fid=_phpjrmttb

	Product Photo 產品圖片	Exhibitor 參展商	Product Description 產品介紹
Wearable Electronics 穿戴式電子產品			
1.		<p>Ecico Group Limited Booth no.: 5F-G27 Country/ Region: Hong Kong</p> <p>Ecico Group Limited 展位編號：5F-G27 國家/地區：香港</p>	<p>Soundbrenner:</p> <ul style="list-style-type: none">▪ The punctual vibrations allows musicians to feel the beat without the use of an audible metronome▪ Bluetooth enabled allows it to be paired with the smartphone App to offer multi-player synchronization <p>隨身節拍器：</p> <ul style="list-style-type: none">▪ 可以戴在手臂或腳踝的隨身節拍器▪ 讓用家預先設定歌曲的節拍，在演奏的時候震動▪ 備有藍牙功能，可與智能手機的應用程式配對，並可同步多位用家的程式
2.		<p>Hongkong Onemeter Technology Co., Limited Booth no.: 5G-C15 Country/Region: Hong Kong</p> <p>香港一米科技有限公司 展位編號：5G-C15 國家/地區：香港</p>	<p>iWalk (Bluetooth Fitness Tracker):</p> <ul style="list-style-type: none">▪ Compatible with Android OS & iOS devices▪ Record and analyze your activity data in real time (Steps/ Distance/ Calories/ Sleep)▪ Patented & unique design▪ Water, Shock & Dustproof <p>iWalk 藍牙運動追蹤器：</p> <ul style="list-style-type: none">▪ 適用於 Android 和 iOS 系統▪ 即時記錄和分析用家的活動數

			<p>據，如走路步數、距離、卡路里消耗、睡眠時間等</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 專利和獨特的設計 ▪ 防水、防震和防塵
3.		<p>Pure Performance Distribution Limited Booth no.: 5G-B02 Country/Region: Hong Kong Brand name: GARMIN</p> <p>Pure Performance Distribution Limited 展位編號：5G-B02 國家/地區：香港 品牌：GARMIN</p>	<p>GARMIN – Vivoactive:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Ultra-thin GPS smartwatch with a sunlight-readable, high-resolution color touchscreen ▪ Built-in sports apps - including GPS-enabled running, biking, golfing, swimming & activity tracking <p>GARMIN Vivoactive 智能手錶：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 極輕薄的 GPS 智能手錶，配備高解析度彩色觸控顯示螢幕，即使在戶外陽光下，仍能清楚觀看 ▪ 內置的運動模式，只需以手指輕輕滑過螢幕，就可以利用 GPS 功能，追蹤跑步、踩單車、高爾夫、游泳等的數據，包括運動時間、距離、卡路里消耗等等
4.		<p>Synergy Technologies Limited Booth no.: 1C-C14 Country/Region: Hong Kong Brand name: OPLAYER</p> <p>長遠科技有限公司 展位編號：1C-C14 國家/地區：香港 品牌：OPLAYER</p>	<p>Smart Watch for Kids:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Pre-loaded with games, photo effects, voices & other animations ▪ Built-in camera for taking photos & videos ▪ Equipped with timer and alarm clock functions <p>兒童智能手錶：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 內設遊戲、圖片、音效及其他動畫元素 ▪ 內置鏡頭，可拍照及錄影 ▪ 配備計時及鬧鐘功能



5.		<p>Truly Semiconductors Limited Booth no.: 5G-D07 Country/ Region: Hong Kong Brand name: TRULY</p> <p>信利半導體有限公司 展位編號：5G-D07 國家/地區：香港 品牌：TRULY</p>	<p>eTimerS:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Smart Watch with a removable design, once removed, the watch becomes a Bluetooth Headset ▪ Equipped with DuVoice, Pedometer, Sleep Monitoring and Exercise Reminder functions ▪ Uniquely developed by TRULY, the Transflective & Full Lamination TFT Technology allows best viewing in strong light even dark night <p>eTimerS:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 配備可拆卸設計的智能手表，取出表面後，便成為藍牙耳機 ▪ 配備 DuVoice 語音功能、計步器、睡眠監測和運動提醒功能 ▪ 由TRULY研發，其 Transflective & Full Lamination TFT 技術讓手表在強光以至漆黑環境下，都能保持最佳的畫面
----	---	---	---

Connected Home 連網家居

6.		<p>Champon International Limited Booth no.: 5F-F13 Country/Region: Hong Kong</p> <p>暢博國際有限公司 展位編號：5F-F13 國家/地區：香港</p>	<p>Made for iPhone IP Camera:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ HomeKit compatible HD1080P IP Camera ▪ Easy to use, 1 touch installation ▪ Optional Cloud Storage function available <p>iPhone網絡攝像鏡頭：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 支援蘋果的 HomeKit 平台 ▪ HD1080P 高清網絡攝像鏡頭 ▪ 簡易安裝 ▪ 可連上雲端儲存功能
----	---	---	---

7.		<p>Global Marketing Insights Limited Booth no.: 1D-D18 Country/Region: Hong Kong Brand name: GMIL</p> <p>高寶(香港)實業有限公司 展位編號：1D-D18 國家/地區：香港 品牌：GMIL</p>	<p>iPlug & iCon:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ AppControlled iPlug (Wi-Fi controlled electricity sockets) & iCon (Infra-red remote) can be used to remotely control different electrical appliances ▪ iPlug can also be used to monitor energy consumption of the appliance in use ▪ Through the use of Domus Cloud, control & monitoring can be done while away from home <p>iPlug 及 iCon :</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 由手機應用程式操控 ▪ iPlug 是經 Wi-Fi 操控的電插座，可遙距控制插座的開關；也可監測電器的能源使用量 ▪ iCon 是紅外線遙控，可遙控家裡各項電器 ▪ 透過 Domus Cloud 雲端，可以在街上操控及監測家中電器
8.		<p>Mepow Technology Co. Ltd. Booth no.: 5F-G13 Country/Region: Hong Kong</p> <p>意念動力科技有限公司 展位編號：5F-G13 國家/地區：香港</p>	<p>i2moro - Smart Remote:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Can be used to control all kinds of Infra-Red devices: TV, Set-Top Box, DVD player, etc. ▪ 360 degrees Infra-Red emitters with a transmitting distance up to 10 meters <p>智愛遙控：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 可控制所有類型的紅外線設備：電視機、機頂盒、DVD 機等 ▪ 360 度的紅外線發射器 ▪ 紅外線傳輸距離達 10 米

Unmanned Tech 無人操控技術

9.		<p>AEE Holding Limited Booth no. : 1CON-030 Country/Region: Hong Kong Brand name: AEE</p> <p>一電控股有限公司 展位編號 : 1CON-030 國家/地區 : 香港 品牌 : AEE</p>	<p>TORUK AP11:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Capture more details with 1080i/60fps full HD video resolution, 16 megapixel still photo resolution & 120° wide angle ▪ Flying speed of up to 20m/s with a fly time of over 20mins ▪ Wind & Rain Resistant <p>TORUK AP11 航拍飛行器 :</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 彈性的相機接駁位，可連接各型號的行動攝影機 ▪ 配有 3 軸平衡環，仰俯角度 -130°-45°，可作大角度調整 ▪ 飛行速度達每秒 20 米，可飛行長達超過 20 分鐘 ▪ 防風、防雨
10.		<p>ACE Marketing Inc. Booth no. : 3C-F01 Country/ Region: Korea</p> <p>ACE Marketing Inc. 展位編號 : 3C-F01 國家/地區 : 韓國</p>	<p>Smart Robot "Albert" & "Atti":</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Smartphone-based kids' learning service toy robot, Albert and Atti developed by SK Telecom ▪ Children can learn languages with the Smart Robots: English, Korean, Chinese, Taiwanese are available ▪ Children can play with the Smart Robots with the App-content and hardware available (card games, story-telling touch books, monopoly board games, etc.) <p>智能機械人 "Albert" 及 "Atti"</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 以智能手機操控的兒童教學機械人玩具，由 SK Telecom 開發



			<ul style="list-style-type: none"> ▪ 兒童可透過智能機械人學習多種語言：英語、韓語、中文、台灣語 ▪ 兒童可透過應用程式內容和其他配件，包括紙牌遊戲、故事書、大富翁棋盤遊戲等，與智能機械人互動
11.		<p>SainStore Inc. Booth no. : 5G-A12 Country/ Region: USA</p> <p>SainStore Inc. 展位編號：5G-A12 國家/地區：美國</p>	<p>SainSmart InstaBots Upright Rover Kit:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ The kit provides all necessary parts & components for the user to build a self-balancing robot ▪ The robot is also customisable where sensors, cameras and other parts can be added on as necessary <p>機械人組件套裝：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 包含組裝一個機械人所需的零件 ▪ 可根據個人需要及喜好，加上感應器、相機及其他配件
3D Printing 3D 打印			
12.		<p>Manli Technology Group Ltd Booth no. : 1E-C07 Country/Region: Hong Kong Brand name: Manli</p> <p>萬利達科技集團有限公司 展位編號：1E-C07 國家/地區：香港 品牌：Manli</p>	<p>MiniPrint 3D:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ MiniPrint3D is small in size but has a printing area of 100mm x 100mm x 100mm ▪ Allows direct SD Card printing or via USB connection <p>MiniPrint 3D 打印機：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ MiniPrint3D 機身細小，但打印面積可達 100 毫米 × 100 毫米 × 100 毫米 ▪ 可直接從 SD 咭或 USB 連接打印

Vision & Sound 視聽產品

<p>13.</p>		<p>Hong Kong King Modern Technology Holdings Limited Booth no. : 1E-A18 Country/Region: Hong Kong Brand name: KINGMODERN</p> <p>香港科茂數碼科技股份有限公司 展位編號 : 1E-A18 國家/地區 : 香港 品牌 : KINGMODERN</p>	<p>Open Ear Bluetooth Bone Conduction Headphone:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ The headphone will only need to be placed over the head just over the part in front of the ear and not over the ears ▪ Suitable for outdoor activities as users can still hear sounds from outside while using the headphone <p>骨傳導藍牙耳機 :</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 耳機只需放置在頭部的耳朵前方，而無需覆蓋在耳朵上 ▪ 適合於戶外活動，用家使用耳機聽音樂時，仍能聽到周圍的聲音
<p>14.</p>		<p>Luen Hing Electrical (Hong Kong) Limited Booth no. : 3E-B10 Country/ Region: Hong Kong Brand name: dared</p> <p>聯興電業(香港)有限公司 展位編號 : 3E-B10 國家/地區 : 香港 品牌 : dared</p>	<p>"dared" - MARS Hybrid Vacuum Tube Amplifier</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Hybrid vacuum tube amplifier equipped with the 2.4GHz wireless audio module ▪ Also equipped with a USB decoder, computers & mobile devices can be easily connected to the amplifier for enjoying high-quality music <p>真空管擴音器 :</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 配備 2.4GHz 無線音頻模塊 ▪ 配備 USB 解碼器，方便連接電腦和手提裝置，以播放高品質的音樂


15.		<p>S.T.I. Electronics Ltd. Booth no. : 1C-C02 Country/Region: Hong Kong Brand name: Lenco</p> <p>超達電子有限公司 展位編號 : 1C-C02 國家/地區 : 香港 品牌 : Lenco</p>	<p>Multiroom Wireless HiFi system:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Multiple connectivity via WiFi, Bluetooth and NFC ▪ Control via one simple app- using your smartphone/ tablet, compatible with android & iOS ▪ Awarded with the HWM Best Value for the month of January 2015 <p>無線音響系統 :</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 含 Wi-Fi、藍牙和 NFC 多項連接點 ▪ 通過智能手機或平板電腦的應用程式來控制·支援 Android 及 iOS 系統 ▪ 獲選為 2015 年 1 月份的 HWM Best Value 產品
Mobile Electronics 手提電子產品			
16.		<p>Hali-Power Industrial Company Limited Booth no.: 1A-C01 Country/Region: Hong Kong Brand name: MiLi</p> <p>Hali-Power Industrial Company Limited 展位編號 : 1A-C01 國家/地區 : 香港 品牌 : MiLi</p>	<p>MiLi iData:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Mini swappable drive which allows data to be transferred and backed up on different Apple devices ▪ Movies, music, pictures and more can be moved without the use of iTunes or internet support <p>MiLi iData 隨身記憶體 :</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 迷你儲存隨身記憶體·讓數據可傳送並備份在不同的蘋果裝置 ▪ 無需 iTunes 或網絡連線·便可傳送裝置內的檔案如電影、音樂及圖片

<p>17.</p>	 <p>The image shows a silver, rectangular external battery with a carrying handle at the top. It features a large '8400 mAh' label on the front. There are several circular icons on the front, including one that says 'WORLD'S 1st 1-TAKE USB' and another that says 'SHAKE TO SHOW'. The brand name 'MOMAX' is visible at the bottom.</p>	<p>Momax Technology (Hong Kong) Limited Booth no.: 1A-A22 Country/ Region: Hong Kong</p> <p>摩米士科技(香港)有限公司 展位編號：1A-A22 國家/地區：香港</p>	<p>iPower GO mini - Downtown External Battery</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ World's 1st 1-Take USB™ Technology ▪ AutoMax™ Charging, provides maximum power for devices ▪ "Shake-to-show" remaining power <p>iPower GO mini - Downtown 便攜充電電池：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 1-Take USB™流動電源 ▪ 採用 AutoMax™為智能裝置充電 ▪ 輕輕搖晃以顯示電量
<p>18.</p>	 <p>The image shows a black wireless game controller with a tablet mounted in the center. The tablet screen displays a racing game. The controller has two joysticks, several buttons, and a touchpad. The brand name 'iPega' is visible on the right side of the controller.</p>	<p>Pega Limited Booth no.: 3C-D23 Country/ Region: Hong Kong Brand name: iPega</p> <p>Pega Limited 展位編號：3C-D23 國家/地區：香港 品牌：iPega</p>	<p>Bluetooth Stretch Controller</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Wireless Bluetooth controller which supports different android / IOS / PC games ▪ Up to 10-inch Mobile Phone or Tablet can be placed in the bracket ▪ With the built-in 380mAh lithium battery, the controller can sustain up to 20hrs after charging <p>藍牙無線控制器：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 支援不同的 Android、iOS 及電腦遊戲 ▪ 可放置長達 10 英吋的手提電話或平板電腦 ▪ 內置 380mAh 鋰電池，控制器在充電後可持續使用長達 20 小時

<p>19.</p>		<p>Canon Korea Business Solutions Inc. Booth no.: 5G-E10; 5G-A04 Country/ Region: Korea</p> <p>Canon Korea Business Solutions Inc. 展位編號：5G-E10; 5G-A04 國家/地區：韓國</p>	<p>Rayo - Wireless Mini Projector</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Compact size projector is ideal for Travel, Meetings & Home Entertainment ▪ Compatible with both iOS & Android ▪ Conveniently equipped with built-in speakers <p>無線微型投影機：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 體積小巧的投影機，方便使用於旅遊、會議及家庭娛樂 ▪ 同時兼容 iOS 和 Android 系統 ▪ 配備內置揚聲器
<p>20.</p>		<p>Intel Corporation Booth no.: 1C-E02 Country/Region: USA Brand name: Intel</p> <p>Intel Corporation 展位編號：1C-E02 國家/地區：美國 品牌：Intel</p>	<p>Intel - T12S Tablet:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 12.2" 2560x1600 IPS display ▪ Fitted with mic, speaker and is Dolby support for the ultimate multimedia experience ▪ Equipped with the latest Windows 10 OS <p>Intel - T12S 平板電腦：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 12.2 吋 2560x1600 的 IPS 顯示器 ▪ 配備麥克風及揚聲器，支援杜比，提供終極的多媒體體驗 ▪ 內置最新的 Windows 10 操作系統

21.		<p>The Bourgini Company B.V. Booth no.: 3B-E19 Country/Region: Netherlands Brand name: Princess Traveller</p> <p>The Bourgini Company B.V. 展位編號：3B-E19 國家/地區：荷蘭 品牌：Princess Traveller</p>	<p>Princess Power Box Suitcase:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Suitcase with compact built-in charger ▪ Several devices can be connected at the same time ▪ Battery capacity of 8000mAh allowing your phone being charged 5 times or tablet 2 times <p>配備充電器的行李箱：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 內置充電器 ▪ 可同時連接數項裝置 ▪ 含 8000mAh 電池容量，可充電手提電話 5 次或平板電腦兩次
-----	---	---	--

Healthcare & Wellbeing 電子保健產品

22.		<p>Healthy World Lifestyle SDN BHD Booth no. : 1A-E10; N103-01 Country/Region: Malaysia Brand name: OGAWA</p> <p>Healthy World Lifestyle SDN BHD 展位編號：1A-E10; N103-01 國家/地區：馬來西亞 品牌：OGAWA</p>	<p>Smart Sento:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Equipped with heated airbags ▪ Select from 3 massage techniques (Thai, Chinese & Japanese) ▪ First launch to the international market @ HKTDC Hong Kong Electronics Fair 2015 (Spring Edition) <p>Smart Sento 按摩椅：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 配備加熱氣囊 ▪ 3 款按摩技術以供選擇：泰式、中式及日式 ▪ 將在香港貿發局香港春季電子產品展 2015 推出國際市場
23.		<p>R.E.A.C. Electronic Co Ltd Booth no. : 3C-B22 Country/ Region: Hong Kong</p> <p>立業電子有限公司 展位編號：3C-B22 國家/地區：香港</p>	<p>BLE Rope Jumping:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ With the use of Bluetooth Technology, information such as the average speed, skipping duration, fat burnt etc will be stored on "MyWay Fit" App

			<ul style="list-style-type: none"> ▪ Compatible with both iOS & Android <p>智能繩索：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 跳繩的速度、時間及脂肪燃燒等數據可記錄於 MyWay Fit 應用程式 ▪ 同時兼容 iOS 和 Android 系統
24.		<p>Samico-Sys Company Limited Booth no. : 3C-F08 Country/Region: Hong Kong</p> <p>森美高系統有限公司 展位編號：3C-F08 國家/地區：香港</p>	<p>Bluetooth 4.0 Pulse Oximeter:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Bluetooth 4.0 Oximeter can be used to instantly spot-check blood oxygen saturation (SpO2) and pulse rate ▪ The information will be recorded in the "Samico Health" App and it can be shared with a family member, doctor or caregiver <p>藍牙脈搏血氧儀：</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ 可即時測量血氧及脈搏 ▪ 數據可記錄在 Samico Health 應用程式，並可傳送給其他人如家人、醫生及看護 <p>http://www.samico.com.hk/download/leaflet/Pulse-Oximeter/pulseOximeter-v5.pdf</p>

<p>25.</p>		<p>Hong Kong Applied Science and Technology Research Institute Company Limited (ASTRI) Booth no. : 5G-B03 Country/ Region: Hong Kong</p> <p>香港應用科技研究院 展位編號 : 5G-B03 國家/地區 : 香港</p>	<p>Head-Up-Display (HUD)</p> <ul style="list-style-type: none"> Allows users to view the projection without the need to moving away from their original viewpoint Can be used in situations such as for GPS in cars so the driver can watch the road while looking at the GPS information <p>抬頭式顯示 :</p> <ul style="list-style-type: none"> 可用作駕駛輔助的抬頭式顯示裝置，把資料直接投射至擋風玻璃， 讓駕駛人士可繼續望向前方來獲取資料，無需轉移視線 例如，當駕駛人士需要使用GPS之時，可一邊留意GPS資訊，一邊望向前方駕駛
<p>26.</p>		<p>Steelmate Company Limited Booth no. : 3D-E02 Country/ Region: Hong Kong</p> <p>鐵將軍汽車電子有限公司 展位編號 : 3D-E02 國家/地區 : 香港</p>	<p>TPMS for Motorcycle:</p> <ul style="list-style-type: none"> Tire pressure monitoring system (TPMS) especially designed for motorcycles Two ways for display mounting (clip on handle or stick on dash) <p>電單車輪胎壓力監測系統 :</p> <ul style="list-style-type: none"> 專為電單車而設的輪胎壓力監測系統 (TPMS) 兩種方式來安裝 : 夾在手柄或貼在儀表板